
ANITA dan fesyen 
sesuatu yang tfdak dapat 
dipisahkan. 

Ramal wanita suka 
berfesyen kerana la 

menjadi salah satu cara untuk mereka 
mengekspresikan diri. 

Maka tidak hairanlah permlntaan 
terhadap produk fesyen pada ketlka inl 
amat t inggi dan ramai mengambil peluang 
untuk menJadi usahawan dalam bldang 
tersebut. 

Begitujuga buat Deana Emalyn Falzal 
Ashraf, 23, yang memillki hasrat untuk 
menJadl usahawan dalam bldang fesyen. 

"Menjadl lumrah untuk wanita memlnati 
fesyen dan saya juga sama. setelah tamat 
pengajlan saya akan cuba untuk berjlnak
Jlnak menjadi usahawan dalam fesyen. 

"Saya bercadang untuk menghasllkan 
baju, tudung dan selendang dengan 
Jenama sendlrl; katanya yang merupakan 
pelajar ljazah Sarjana Muda Perakaunan di 
Universitl Putra Malaysia (UPM). 

Tambahnya, ketika inl dia akan fokus 
untuk tamatkan pengaJlan terleblh dahulu 
dan kemudlan baru akan mengejar cita-clta 
menjadl seorang usahawan. 

Dalam pada itu, Deana Ematyn berkata, 
daripada pemerhatlannya permintaan 
terhadap produk fesyen akan sentiasa ada. 

Maiah, ketika lni untuk memasarkan 
dan menjual produk-produk tersebut 
Juga lebih mudah kerana adanya • 
platform-platform e-dagang. 

Meli hat akan potensl besar 
di dalam bldang fesyen 
menyebabkan dia nekad untuk 
menjadi usahawan dalam 
bldang tersebut. 

"Kita lihat wanlta 
terutamanya, setiap hari 
mereka akan menggayakan 
tudung dan baJu yang 
berbeza. 

"Jadi, permintaan 
untuknya selalu ada dan 
saya melihat ada peluang 
yang bcsar untuk saya 
menjadl usahawan dalam 
bldang fesyen; Jelasnya yang 
men.Jpakan anak sulung daripada 
tlga beradik. 

01 dalam bidang f~yen dia 
menJadlkan Neelofa sebagai idola 
kerana kagum melihat art,s popular itu 
membangunkan Jenama fesyennya sendiri. 

Sementara itu, Deana Emalyn 
menJelaskan. mesklpun dia memilih belajar 
dalam bidang perakaunan dia lebih suka 
untuk menjadi usahawan. • 

lni kerana, dirinya seorang yang 
extrovert dan suka bergaul dengan ramai 
orang. 

Jlka memillh bekerja di 
dalam bidang perakaunan 
dia mungkin akan banyak 
menghablskan masa di dalam 
pejabat. 

Sebaliknya, jika menjadi 
usahawan dia akan dapat 
berjumpa dengan lebih ramai 
orang. 

·sebenarnya, bidang 
perakaunan inl juga pen ting 

apabila saya memillh untuk 
menjadi usahawan. 

"Belajar dalam bldang inl 
memberi kelebihan kepada saya 

untuk menguruskan sendiri akaun 
syarikat yang saya usahakan; terangnya. 

Deana Emalyn mengakui untuk menjadi 
usahawan fesyen d1a harus melengkapkan 
diri dengan beberapa kemahiran la,n. 

Oleh yang demiklan, dia mengambil 
keputusan untuk menghadiri kursus-kursus 
Jangka pendek yang bersesuaian untuk 
menJadi usahawan dalam bidang fesyen 
setelah tamat pengajian kelak. 

Malah, ibu bapanya tun.Jt memberi 

sokongan kepadanya untuk menjadi 
usahawan dalam bidang fesyen. 

"Kedua•dua ibu bapa saya sentlasa 
memberi sokongan kepada saya untuk 
terlibat dalam bidang inf. 

"Malah, ayah sendiri menyatakan dla 
sanggup membantu darl segi kewangan 
Jlka saya tidak cukup modal untuk menjadi 
seorang usahawan; jelasnya. 

Oalam pada itu, setiap orang pasti 
mempunyai cara tersendlri untuk mengisl 
kekosongan pada waktu lapang. 

Bagi Deana Emalyn, dla suka untuk 
menerokai benda·benda baharu Jika ada 
kelapangan. 

Malah, ketika cuti semester dia akan 
pergi menga mbil kursus-kursus Jangka 
pendek yang boleh memberikan ilmu 
pengetahuan kepadanya. 

·sebagai contoh, saya ada menghadirl 
kursus jangka pendek tentang bagaimana 
untuk menjana pendapatan melalui 
platform eBay. 

"Selaln itu, saya juga belajar untuk 
melabur di Bursa Malaysia kerana di dalam 
bidang pengajlan saya ada sub)ek pelaburan 
sebagal cara untuk menjana pendapatan. 

"Kami pelajar diberl masa selama 14 
mlnggu untuk melabur dan lihat berapa 
keuntungan yang kami boleh dapat; 
terangnya. 

Selain itu, di kampus Deana Emalyn 
Juga men)awatjawatan sebagal Setiausaha 
Agung untuk Majlis Perwakilan Kolej, Kole) 
12. 

Melalui penglibatan di dalam majlis 
tersebut secara tidak langsung dla dapat 
bela)ar sesuatu yang tldak dapat di dalam 
kelas. 

·01 sini saya dapat belajar banyak 
benda dari segi komunikasi dengan pihak 
luar, belajar tentang protokol untuk 
menguruskan program-program besar dan 
belajar memblna rangka,an perhubungan. 

"Pengalaman im penting dan mungkin 
saya guna apabila telah tamat pengajian 
kelak," katanya. 


